
 
 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania, Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwość 

 
 

    Poznań, 8 września 2020 r. 

 
 

INTERPELACJA  
 

Dotyczy: braku opinii rad osiedli przy zmianie przebiegu tras linii tramwajowych oraz 

autobusowych. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 ZTM planuje zmiany w przebiegu tras linii autobusowej m.in. 174 oraz tramwajowej  

nr 11. Z pozyskanych informacji wynika, iż ZTM nie zwracał się do rad osiedli (m.in. Starołęka – 

Minikowo – Marlewo oraz Żegrze) o wyrażenie opinii w tej sprawie. Warto przypomnieć, iż statuty 

osiedli w par. 9 ust. 1 pkt 7 lit. c wskazują, iż „Osiedla realizują zadania w szczególności poprzez 

opiniowanie projektów przebiegu linii komunikacyjnych, lokalizacji przystanków i rozkładów jazdy 

komunikacji zbiorowej na obszarze Osiedla”. Jest to kolejna sytuacja w której ZTM nie zwrócił się 

do rad osiedli z wnioskiem o wydanie opinii w identycznej sprawie (wcześniej lokalizacja 

przystanków w ciągu ul. Kurlandzkiej). 

 

 W związku z powyższym proszę o informacje: 

 

1. Dlaczego rady osiedli nie zostały poproszone o opinie w w/w sprawie? 

2. Jeżeli rady osiedla wypowiadały się, proszę o informacje które oraz jakie opinie wyraziły? 

3. Czy biorąc pod uwagę wcześniejszą sprawę związaną z przystankami w ciągu  

ul. Kurlandzkiej brak zwracania się o opinie rad osiedli będzie nową praktyką stosowaną 

przez ZTM? 

 
             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 

 

      Radny Miasta Poznania 


